
Interpellation från Frida Tamker (M) till Hanna Svensson (S) om uppföljning av 
leverantörer

Den senaste tiden har det på flera håll uppdagats att de leverantörer som kommunen 
anlitat inte uppfyller de krav på leveranser som finns avtalade. Det senaste exemplet som 
kommit upp i Samhällsbyggnadsnämnden är underhållet av aktivitetsparken med 
omgivning i Ekebyhovsdalen. Men vi har under mandatperioden noterat att det även 
gäller inom andra förvaltningar.

I tider när ekonomin är ansträngd och Mittenstyret till och med höjt skatten, är det 
viktigare än någonsin att kontrollera att vi får det vi betalar för, att det kommer i tid och 
med den kvalitet som vi beställt och kan förvänta oss. Det duger inte att vi tror att vi får 
det vi betalat för eller att vi hänvisar till att det krävs goda relationer med leverantören, 
så att det är dumt att bråka för mycket.

Jag till därför ställa följande frågor till KSO Hanna Svensson:

 Vad gör ni för att systematiskt följa upp leverantörernas leveranser 
avseende tid, kvalitet och innehåll? 

 Vilka verktyg används för att förmå leverantörer som inte uppfyller 
leveransernas tid, kvalitet och innehåll och hur kan dessa utvecklas 
och kompletteras för att i större utsträckning få de leveranser som 
vi som skattebetalare i Ekerö har betalat för?

Frida Tamker (M) 


